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differentiate v.区分 Can you differentiate this kind of rose from the

others? 你能区分这种玫瑰和其它种类的不同吗?2 domestic adj.

国内的 Most newspapers publish both domestic and foreign news. 

大部分报纸都刊载国内外的消息.3 embrace v.拥抱 She

embraced the pretty baby with great affection. 她深情地抱着可爱

的婴儿.同.hug 4 error n.错误 I failed my test because of errors in

spelling. 我因拼写错误而未通过考试.adj.erroneous 同.mistake 5

exhaust v.使筋疲力竭 They were almost exhausted when they

reached the top of the mountain. 他们到山顶时,几乎筋疲力竭.6

festival n.节日 Every year the city has a summer music festival in

August. 每年8月该市都举办夏季音乐节。同.celebration 7

formation n.形成 School life has a great influence on the formation

of a childs character. 学校生活对孩子的个性形成有很大影响.

同.structure 8 garment n.衣服 A new garment should be washed

carefully. 新衣服应该小心清洗.9 groan v.呻吟 The wounded man

lay there groaning, with no one to help him. 伤员躺在那里呻吟着,

无人救助.同.moan n.呻吟 We heard the groans of the man who

had fallen off the cliff. 我们听到那个从断崖上跌下来的人呻吟

声.10 hire v.租,雇 He hired a car and a man to drive it. 他租了一辆

车并雇了一个人来驾驶.v.雇用 The storekeeper hired a boy to

deliver groceries. 店主雇用一名男孩送杂货.同.employ 从以上单

词中选出最适当的一个单词,填入空格内. 1 The nation is going



to have week of ( ) in honor of the kings marriage.2 The tired horse (

) under the heavy load.3 The government urged the people to buy ( )

goods, not foreign goods.4 The two sisters met and ( ) each other.5

The climbing up the hill in an hour completely ( ) us.答案：1 The

nation is going to have week of (festival) in honor of the kings

marriage.2 The tired horse (groaned) under the heavy load.3 The

government urged the people to buy (domestic) goods, not foreign

goods.4 The two sisters met and (embraced) each other.5 The

climbing up the hill in an hour completely (exhausted) us. 100Test 
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